
Protokół Nr XVI/07  
z  XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 17 października 2007 r. 
 
 
Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie Sesji, w tym: 

-  stwierdzenie „quorum”. 
2. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie podjęcia realizacji 

przedsięwzięcia inwestycyjnego „Modernizacja i remont sali sportowo-
rehabilitacyjnej (etap II) wraz z pomieszczeniami do indywidualnej rehabilitacji 
osób niepełnosprawnych w Białogardzie” . 

3.  Zamknięcie Sesji.         
 
 
Ad 1 Otwarcie Sesji, 
 Przewodniczący Rady otworzył obrady XVI Sesji Rady Miejskiej zwołanej w 
trybie nadzwyczajnym na wniosek Burmistrza Miasta, stanowiący załącznik do 
protokołu: 

„Otwieram obrady XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Białogardu”. 
Przewodniczący Rady powitał przybyłych na obrady.  

 
- stwierdzenie “quorum”, 

Według listy obecności było 19  radnych – wobec czego Rada była władna do 
podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

Za zgodą Rady § 33 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad 
Przewodniczący powierzył kierownikowi Biura Rady Miejskiej, Danucie Holczewskiej-
Szydłowskiej. 

 
Ad 2 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie podjęcia realizacji 
przedsięwzięcia inwestycyjnego „Modernizacja i remont sali sportowo-
rehabilitacyjnej (etap II) wraz z pomieszczeniami do indywidualnej rehabilitacji 
osób niepełnosprawnych w Białogardzie” . 
 Przedstawił: Zastępca Burmistrza Miasta, Zbigniew Raczewski 
 
Na sesję przybył radny P.Barańczuk – godz. 15.35. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Gajlewicz – pytał dlaczego przy pierwszych przetargach była niedoszacowana 

kwota? Planowana inwestycja będzie miała tylko 20% dofinansowania. 
J.Harłacz – stwierdził, że ma nadzieję, iż będzie to kwota ostateczna. Ponadto Radny 

prosił, aby w przypadku pozostania rezerwowej kwoty poinformować radnych o jej 
przeznaczeniu. 
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W.Czurko – pogratulował Panu Burmistrzowi, że po tylu latach ta hala zostanie 
wyremontowana. 

Z-ca Burmistrza – wniósł poprawkę do projektu uchwały, aby w § 1 ust. 3 dotyczącym 
realizacji inwestycji zapisać lata 2007-2008. Ponadto wyjaśnił, że Rada podjęła 
uchwałę w sprawie realizacji tej inwestycji na kwotę do 1 mln 500 tys. zł. 
Natomiast kwota z przetargu wyniosła prawie 1 mln 900 tys. zł. Wobec tego 
jeszcze raz potwierdzono wartość kosztorysu przez firmę z Trzebiatowa, która 
określiła wartość robót na kwotę 1 mln 940 tys. zł. Z-ca Burmistrza podkreślił, że 
starania o dotację na tą inwestycję trwały 5 lat, gdyż trudno jest pozyskać środki 
na już istniejące hale sportowe. 

Przewodniczący Rady – prosił, aby radni zadecydowali o kwocie inwestycji, bo o 
remoncie hali Rada rozstrzygnęła miesiąc temu. 

A.Gajlewicz – pytał czy przetarg w tej sprawie może być tańszy? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że przetarg już się odbył, było dwóch oferentów. Obecnie 

potrzebna jest uchwała, aby podpisać umowę z firmą, która złożyła najniższą 
ofertę. 

P.Barańczuk -   pytał czy będą dodatkowe koszty? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że w trakcie remontu może zwiększyć się zakres 

nieprzewidzianych a niezbędnych prac. Dlatego obecnie w uchwale jest zapis 
większej kwoty, stanowiącej zabezpieczenie. 

 

Przegłosowano projekt uchwały z poprawką:    

za – 19,  przeciw - 0  , wstrzymało się – 1. 
 

Rada podjęła uchwałę Nr XVI/ 109/07. 
 

 
 
Ad 3 Zamknięcie Sesji.        
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady wypowiedział formułę: 
„Zamykam  obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Białogardzie”. 
 

Sesję zamknięto o godzinie 1550. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 
                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej                     

                                                                      mgr Andrzej Świrko                                 
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